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Verslag Raad van Bestuur 08/06/2020 

 

Aanwezig: Tim Mogal, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Raf Baudewijn, Erwin Dirkx, Marc Vander   

                Mierde, Jan Stryckers, Bart Danhieux 

Ambtshalve: François Mulleners, Patrick Boes 

Verontschuldigd: Alex De Brauwer, Tina Muyllaert 

 

1. Opening door de voorzitter 

Bart opent de vergadering. 
 
Wij condoleren de vader van Inge (Elewijt Center) die overleden is. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

 

Het verslag BAV wordt goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

3.1. We zijn de afrekening SR’s en clubs aan het maken. 

 

3.2. Voortzetting Secr. Gen. A.i: Patrick doet dit vanaf 1 juli verder (1 dag/week). 

 

4. Beheer RvB 

4.1. Organisatie SAV verschillende scenario’s: de voorkeur gaat er naar uit om een fysieke 

vergadering te organiseren. Deze zal eind augustus doorgaan. De exacte datum moet nog 

vastgelegd worden. In een aparte vergadering zijn de cijfers al besproken en dit is in 

bulletpoints op papier gezet, ter verduidelijking. Dit wordt nog verder uitgewerkt. 

 

4.2. Welta Mechelen en Welta Bonheiden vragen aan de VHV goedkeuring voor een fusie: de 

vergadering keurt dit goed. 

 

4.3. Call for business projects: Patrick neemt contact en zoekt uit of dit voor ons waardevol kan 

zijn. 

 

4.4. Verandering huurcontract huis (Lummen): er wordt een contract ter bede ondertekend 

omdat er een optie op het huis genomen is. Dit contract gaat in vanaf 1 juli. 
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4.5. Vanaf 1 augustus neemt de VHV het secretariaat over van de KBHB. Patrick neemt contact 

met Patrick Garcia voor de praktische zaken. 

 

4.6. Jonas Hoof is de boekhouding komen controleren op 19 mei 2020. 

 

5. Financiën 

Patrick heeft een toelichting gegeven over de financiële situatie. 
 

6. Cellen en Commissies  

6.1. IT-commissie 

• Tom heeft een overzicht van de activiteiten van PHPro gegeven (dataoverdracht, 

timing,…). 

• We zijn nu onafhankelijk van DeltaBlue.  

• Er wordt gewerkt met een prioriteitenlijst: 1. secretariaat en competitie, 2. 

scheidsrechters, 3. JeugdSportFonds. 

• Secretariaat en competitie: inschrijvingen zijn bijna volledig in het platform gebeurd. 

Is goed verlopen. Alles is bevestigd van inschrijvingen. Prioriteiten zijn vastgelegd. Is 

onder controle.  

• SR-lijst is opgemaakt door François en Philippe. Er moet nu door deze lijst gegaan 

worden. Belangrijk is om naar Philippe te communiceren wat we wel en wat we niet 

doen.  

• Dit jaar gaan we het dossier van het JeugdSportFonds manueel opmaken. Volgend jaar 

moeten alle gegeven in het platform staan en raadpleegbaar zijn. 

• Om de twee weken is er een IT-commissie.  

• Competitieroosters: roosters elk jaar opnieuw gebruiken. 

 

6.2. Cel Competitie 

• Marc geeft een overzicht van de competitieroosters voor volgend seizoen. 

• Het competitierooster is met de competitieleiders van de regio’s en Tessa overlopen.  

• Liga 1 heren: 11 ploegen ipv 12. 

• Liga dames: 10 ploegen. 

• De brief van Tijl Habraken wordt besproken: Tijl wil aangeven dat er geen overleg is 

geweest. Hij is bekommerd dat er geen speelniveau is op regionaal of zoneniveau. 

Er is een antwoord geformuleerd waarin de situatie uitgelegd wordt, o.a. dat dit onder 

invloed van de coronacrisis is gebeurd en dat in maart 2021 een evaluatievergadering zal 

georganiseerd worden.  

• Kalenders liga worden morgen verdeeld. Nationaal is dit al gebeurd. 

• De bekercompetities moeten nog geregeld worden. 

 

6.3. Kernteam: verleden week is een enquête rondgestuurd naar alle clubs (voorzitter, 

secretaris, penningpenningmeester, API), en naar de chef scheidsrechters.  

• 46 antwoorden. 

• Grondig voorbereid vanuit het beleidsplan. 

• Tot 15 juni deadline om te antwoorden. 
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• Linde wordt gevraagd dit door te sturen naar de leden van de Raad van Bestuur. 

 

7. Varia 

7.1. Met Eric Dupain is afgesproken dat we voor de komende drie maanden een korting krijgen 

van 20% op zijn facturen omwille van de coronacrisis. 

 

7.2. Beneleague: 2.0 wat verandert hier. Nieuw reglement. François vertaalt uit het Frans. 

 

7.3. Verenigingswerk/vrijwilligerswerk: er wordt contact genomen met SV? Gaat dit nog 

veranderen? 

 

7.4. François Mulleners vraagt een stand van zaken ivm de betalingen (eindafrekeningen) van de 

scheidsrechters. Patrick geeft detail hierover. 

Er zijn nog steeds contracten die niet getekend zijn door de SR’s. De oorzaak hiervan zou 

kunnen zijn dat de SR’s: 

• hun email niet gezien hebben 

• geen bijbetaling nodig hebben en dus niet reageren 

• geen computer hebben 

Diegenen waar we nog niets van gehoord hebben, zullen nog apart gecontacteerd worden 

via email, telefoon of sms. 

7.5. De personen die hun kandidatuur gesteld hebben voor de RvB zijn verwittigd dat de SAV 

uitgesteld is. 

 

7.6. Alex stopt als penningmeester van de VHV en KBHB. Wij bedanken Alex voor al het werk dat 

hij geleverd heeft de voorbije jaren en wij hopen hem nog zeker terug te zien in het 

handbalmilieu. 

Om Alex te vervangen moeten wij een vacature uitschrijven. Dit moet gepubliceerd worden. 

 

8. Actiepunten 

Geen. 

 


